
DELEGATI SKUPŠČINE OTROŠKEGA VARSTVA O FINANČNEM NAČRTU

Vse manj odločanja v občinah
Na seji obeh zborov skupščine občinske skupnosti otro.škega var-

' stva, ki je bila 25. junija. so delegati sprejeli finančna načrta občinske
in mestne skupnosti m leto.šnje leto, program dela pa so potrdili — kot
je znano — že na prejšnji seji. Prav ta neusklajenost in pa dejstvo, da
snio zdaj žc sredi leta, ko bi vsi taki pomemhni skiepi že morali biti
sprejeti, sta bila razlog, da je kar nekaj delegatov izrazilo nejevoljo nad
taldm početjem. Vzrok za neusklajeno sprejemanje programa dela in
finančnega načrta je treba iskati v zakonih, ne v delu strokovnih slu/b,
vendar je tako ravnanje nesprejeinljivo.

Sicer pa sta bila oba zbora naše
samoupravne interesne skupno-
sti otroškega varstva na tej seji
nesklepčna, vendar so na željo
navzočih delegatov skupščino
kljub vsemu opravili, saj je ve-
čina menila, da utegne biti na-
slednjič udeležba še slabša, saj se
že bližajo letni dopusti. Naši de-

legati tudi niso podprli predloga
povišanja prispevka staršev pri
plačilu vrtca. Strinjali se tudi niso
s takim ravnanjem, kot je*zdaj v
navadi, da namreč sisi na ravni
republike sprejmejo sklepe. ne
pa da bi se prej posvetovali z ob-
činskimi sisi, to je s svojimi usta-
novitelji. Gre namreč za to, da v

občini pogostokrat denarno ne
morejo ali le stežka izpeljejo nji-
hove sklepe (tak primer je bil
otroški dodatek, ki naj bi se povi-
šal za 40 odstotkov, na voljo pa
je bilo denarja !e za 18), če že za-
nemarimo dejstvo, da tak posto-
pek ni niti najmanj samoupra-
ven. Zato so naši delegati zahte-
vali, da se ta pripomba, o nesa-
moupravnem odločanju namreč.
pove tudi na mestnj skupnosti
otroškega varstva.

Celotni pribodki naše občinske
skupnosli otroškega varstva naj
bi v letošnjem letu znašali 6 mili-
jard 283 miHjonov 346 tisoč di-
narjev, kar je 86 odstotkov več
kot lani.

Eden od sklepov, ki se je obli-
koval v razpravi o tinančnem na-
črtu občinske skupnosti otro-
škega varstva, je bil tudi ta, da
naj do konca septembra in še ob
koncu leta,dvakrattorej.pripra-
vijo poročilo o tem, kako napre-
duje projekt enotne evidence so-
cialnovarstvenih pomoči v Ljub-
Ijani. Dali so tudi soglasje k fi-
nančnemu načrfu mestne skup-
nosti otroškega varstva, obenem
pa dodali, da je treba čimprej
sprejeti dogovor o financiranju
tako imenovanih mejnih dejav-
nosti, to je raznih družbenih or-
ganizacij in društev, kar je zdaj
neurejeno. Ta dogovor priprav-
Ijajo že dve leti, vendar nič ne
kaže, da bo kaj kmalu sprejet.
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